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Zápisnica 
 

zo zasadnutia Komisie športu a cestovného ruchu pri Miestnom zastupiteľstve 

Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 9. septembra 2015 
 

Čenovia komisie podľa prezenčnej listiny: 

 Prítomní: p. Bošňák, p. Fillo, p. Kristl, p. Weinštuk, p. Pilváň, p. Dudík 

 Neprítomní: p. Fatyka, p. Grexa, p. Prokop, p. Lendel 

 

 

 

Bod 1: INFORMÁCIA O NAVRHOVANEJ ÚPRAVE ROZPOČTU 
Pán Bošňák informoval členov komisie o navrhovanej úprave rozpočtu, ktorá bude prerokovaná na najbližšom 

zastupiteľstve. 

Komisia berie informáciu na vedomie. 

 

Bod 2: Návrh na použitie finančných prostriedkov z rozpočtu komisie 
 

A) Beh starosku na Hrubé hody – Euro 180.- 

Hlasovanie: ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 4 

 

B) Podpora letného kempu moderných gymnastiek – Euro 150.- 

Hlasovanie: ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 4 

 

C) Podpora letného kempu futbalistov – Euro 150.- 

Hlasovanie: ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 4 

 

D) Podpora organizácia Majstrovstiev Slovenska v tenise družstiev +55 rokov – Euro 250.- 

Hlasovanie: ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 4 

 

E) Podpora účasti na Majstrovstvách Slovenska v tenise družstiev +65  rokov – Euro 120.- 

Hlasovanie: ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 4 

 

 

Bod 3: Výzva mestského poslanca p. Weinštuka 
Mestský poslanec za Záhorskú Bystricu Ing. Roman Weinštuk vyzval členov komisie na snahu o podávanie 

žiadostí o granty z Mestského rozpočtu. Prvá vlna grantov bola schválená a je potrebné v tejto snahe pokračovať. 

Pomáhame tým mládeži a športu v Záhorskej Bystrici. 

 

Bod 4: Majstrostvá Slovenska v tenise 55 + 
Člen komisie p. Fillo predniesol správu o konaní úspešného turnaja v tenise na domácich kurtoch. Vyzdvihol 

vysokú športovú a organizačnú úroveň podujatia. 

 

Bod 5: Majetko-právne vzťahy na pozemkoch pod ihriskom 
Pán Bošňák informoval o prebiehajúcej komunikácii medzi pánom Bartošíkom (zastupujúci vlastníkov pozemku 

pod futbalovým ihriskom) a Mestskou časťou Záhorská Bystrica. 

 

Bod 6: Florbal 
Pán Dudík informoval o problémoch florbalového klubu a Základnej školy s chátrajúcou a kapacitne 

nevyhovujúcou starou telocvičňou. Potreba novej telocvične pre Základnú školu, športovej haly pre športové 

kluby / aktivity (florbalový klub) absolútnou prioritou. Meškajúca výstavba haly spôsobuje vážne finančné aj 

organizačné problémy. 

 

 

 

 

Zapísal: Vladimír Kristl a Ivan Bošňák, 29.9. 2015 


